
 
Z  A  P  I  S  N  I  K  br. 33 

 
Od odr`anata 33-ta redovna  sednica na Sovetot na op{tina 

Zrnovci na den 12.01.2016 godina so po~etok vo 13:30 ~asot.Na sednicata 
bea prisutni osum sovetnici. Predsedatelot na Sovetot Blagoj Nikolov 
za ovaa sednica go predlo`i sledniot 

. 
 
D N E V E N   RE D 

 
1.Usvojuvawe na Zapisnik od 32 -ta sednica na Sovetot na op{tina 

Zrnovci. 
2.Izve{taj od pretsedatelot na Sovet na op{tina Zrnovci za 

rabota na Sovetot na op{tina Zrnovci za 2015 godina 
3.Polugodi{en izve{taj za rabotata na OU,,Sini{a Stoilov,,od 

Zrnovci za prvoto polugodie od u~ebnata 2015/2016 godina 
4.Ovlastuvawe na gradona~alnikot da aplicira na povik od 

Programata za prekugrani~na sorabotka so Republika Bugarija 2014-2020 
5.Odluka za odobruvawe na sponzorstvo po povod praznicite 

,,Badnik,, i ,,Bogojavlenie,, 
6.Razno. 

Bidejki nikoj ne se javi za zbor Dnevniot red so sedum glasa za  be{e 
usvoen. 
 
T E K   N A   S E D N I C A 
 

1.Usvojuvawe na Zapisnik od 32 -ta sednica na Sovetot na op{tina 
Zrnovci. 

Pretsedatelot na Sovet otvori diskusija po zapisnikot od 32-ta 
sednica . Бidejki nikoj ne se javi za zbor istiot be{e usvoen so sedum 
glasa za . 

2.Izve{taj od pretsedatelot na Sovet na op{tina Zrnovci za 
rabota na Sovetot na op{tina Zrnovci za 2015 godina 

Za zbor se javi pretsedatelot na Sovet i ja obrazlo`i rabotata na 
sovetot vo 2015 godina koja vo pismena forma prethodno be{e dostavena 
so materijalite za dneven red na sovetnicite.Pretsedatelot na Sovet 
obrazlo`i deka imalo odredeni propusti vo odnosite Sovet -op{tinska 
administracija i re~e deka ke se trudi vo idnina da se nadminat . 

Za zbor se javi Koce Mihajlov i obrazlo`i deka ne e zadovolen od 
rabotata na  op{tinskata administracija bidejki odlukite koi se 
donesuvaat od strana na Sovetot ne se sproveduvaat.Koce Mihajlov 
pobara od op{tinskata administracija da obrne  pogolemo vnimanie na 
sproveduvawe na odlukite vo idnina. 

Za zbor se javi gradona~alnikot Bla`e Stankov i obrazlo`i deka 
op{tinskata administracija raspolaga so mal broj na vraboteni a 
administrativnite raboti so op{estveniot razvoj se zgolemuvaat i 
uslo`nuvaat na {to so ovoj broj na vraboteni e te{ko da se ogovori vo 
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celost na administrativnite obvrski .Gradona~alnikot ka`a deka ne e 
zadovolen od rabotata na odelenieto za urbanizam i komunalniot redar. 

Bidejki nikoj poveke ne se javi za zbor so osum glasa za izve{tajot 
od Sovetot be{e usvoen. 

3.Polugodi{en izve{taj za rabotata na OU,,Sini{a Stoilov,,od 
Zrnovci za prvoto polugodie od u~ebnata 2015/2016 godina 

Za zbor se javi pretsedatelot na Sovet Blagoj Nikolov i 
obrazlo`i deka direktorkata na u~ili{teto ne bila na vreme 
informirana za ovaa to~ka na dneven red i nema izgotveno izve{taj za 
ovaa sednica. 

Za zbor se javi gradona~alnikot Bla`e Stankov i re~e deka ova ne 
e opravduvawe i deka trebalo na vreme da se izvesti i  da se podgotvi 
izve{taj za ovaa sednica  

Ovaa to~ka od dnevniot red be{e odlo`ena za narednata sednica na 
Sovet. 

4.Ovlastuvawe na gradona~alnikot da aplicira na povik od 
Programata za prekugrani~na sorabotka so Republika Bugarija 2014-2020 

Za zbor se javi gradona~alnikot Bla`e Stankov i na sovetnicite 
im obrazlo`i deka so izleguvawe na oglasot za IPA programata , 
op{tina Zrnovci ke konkurira so dva proekti od programata za 
megugrani~na sorabotka i toa so dva proekti od koi vo eden ke bide lider 
na proektot a vo drugiot partner kade lider ke bide op{tina od 
Republika Bugarija. 
Gradona~alnikot go obrazlo`i iskustvoto od prethodniot proekt 
,,Valorizacija na obnovlivi izbvori na energija ,, so op{tina Belica. 
Gradona~alnikot im obrazlo`i na sovetnicite deka voop{to ne e lesno 
sproveduvaweto na vakvi megudr`avni proekti i deka op{tinskata 
administracija nema ~ove~ki resursi za kompletno samostojno 
sproveduvawe na vakov proekt poradi {to sme primorani da anga`irame 
nadvore{en konsultant za uspe{no sproveduvawe na vakov proekt. 
Gradona~alnikot ka`a deka prvi~nite razmisluvawa se da se aplicira so 
po eden proekt vo trite naseleni mesta i toa ; 
Zrnovci : Etno park 

Razmisluvawata se da se izgradi Etno kuka karakteristi~na za 
na{eto podnebje ,so pridru`ni objekti kako ambar,furna,yidan kazan za 
pe~ewe rakija,bunar ,~e{ma,letna scena so kapacitet za okolu 100 
luge,velosipedska pateka ,pe{a~ka pateka,osvetluvawe  i drugi 
pridru`ni rekviziti . 
Morodvis;Pat od {koloto do lokaliteto 
Gradona~alnikot ka`a deka za ovoj pat ima izgotveno tehni~ka 
dokumentacija  
Vidovi{te:Regulacija na vidovi{ka reka 

Za zbor se javi Koce Mihajlov i pra{a zo{to vo pismena forma ne 
e dostaveno material za ovaa to~ka za da mo`at sovetnicite da ja 
analiziraat ovaa ideja i da u~estvuvat so svoi idei i sugestii. 

Za zbor se javi gradona~alnikot i ka`a deka ovie sredstva preku 
IPA prigramata se predvideni za turizam ili za{titan a `ivotnata 
sredina.Gradona~alnikot obrazlo`i deka se obidel na najslikovit na~in 
da gi pretstavi ideate za izgotvuvawe na ovie proekti  za sovetnicite da 
bidat vo tek so nastanite a nivno pravo e kako ke glasat po ovaa to~ka . 

Print to PDF without this message by purchasing novaPDF (http://www.novapdf.com/)

http://www.novapdf.com/
http://www.novapdf.com/


Za zbor se javi Goce Dimitrov i predlo`i dokolku ima mo`nost da 
se anga`ira nekoja grade`na ma{ina da se sredi patot pokraj re~noto 
korito i okolu mostovi na Vidovi{ka reka. 

Za zbor se javi gradona~alnikot koj ka`a deka so regulacijata na 
rekata ke se sredi i patot pokraj rekata. 

Za zbor se javi Goce Dimitrov i predlo`i dokolku ima mo`nost da 
se odnese struja do manastirot vo Vidovi{te. 

Za zbor se javi gradona~alnikot koj ka`a deka za ova ima 
razgovarano so elektrostopanstvo i deka ova ne e izvodlivo poradi 
niskiot napon na mre`ata vo s.Vidovi{te. 

Bidejki nikoj poveke ne se javi za zbor ovaa to~ka be{e izglasana 
so sedum glasa za i eden vozdr`an.  

5.Odluka za odobruvawe na sponzorstvo po povod praznicite 
,,Badnik,, i ,,Bogojavlenie,, 

Za zbor se javi pretsedatelot na Sovet i predlo`i vo zavisnost od 
raspolo`livite sredstva na op{tinata da se izglasa odluka za 
sponzorstvo po povod praznicite ,,Badnik,, i ,,Bogojavlenie,, 

Bidejki nikoj ne se javi za zbor so osum glasa za ovaa odluka be{se 
donesena 

Razno. 
Za zbor se javi Venco Stojkov koj pra{a do kade e so izgradbata na 

detskata gradinka vo Zrnovci 
Za zbor se javi gradona~alnikot koj obrazlo`i deka za eden mesec 

treba da se potpie{e dofgovorot so Svetska banka ,dokolku izborite ne 
se javat kako pre~ka okolu raspi{uvawe na tenderot. 

Za zbor se javi Venco Stojkov i pobara od gradona~alnikot da se 
intervenira za da se dislocira zemjodelskata mehanizacija od centarot 
na seloto . 

Za zbor se javi Kir~o Kocev i pra{a do kade e so izgradbata na 
mostot na reka Bregalnica 

Za zbor se javi gradona~alnikot i ka`a deka proektot e odobren 
obezbedeni se sredstva i deka do krajot na mesecot ke se raspi{e tender i 
ke se otpo~ne so izgradba. 

Bidejki nikoj poveke ne se javi za zbor sednicata be{e zavr{ena vo 
14:40 ~asot. 

 
 
 
 
 
 
   Zapisni~ar                                         Pretsedatel na Sovet  
Kristian Savev                                       Blagoj Nikolov  
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